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Abstract (en)
The device is attached to a door frame (2) and movable between a closed position and an opened position in a hinged manner. A door (1) at a
lower hinge-like attachment has a device with a plate, which is fastened to the door and movable with the door. The door frame has a plate, which
is arranged directly under the plate of the door. Another plate is attached to the plate of the door frame, and comprises drillings, which are fixed into
pins of the plate of the door frame, where the plate is not moved along with the door. The plate has a ball that is arranged in a lubricant reservoir.

Abstract (de)
Die Tür-Arretierungsvorrichtung insbesondere für lsoliergiastüren von Kühlraumen und KUhlmöbel bzw. Kühlschränke (1/2) nutzt die vorgegebenen
Türsysteme, die an der unteren Scharnierartigen Anbringung an der Tür eine Platte (3) und auf dem Türrahmen ebenfalls eine Platte aufweisen.
Auf die Platte des Rahmens wird eine weitere Platte (5) aufgebracht, die exakt auf diese passt, die in einer zylindrischen Ausformung (6) eine Kugel
aufweist (7), auf der die Platte der Tür (3) im geschlossenen Zustand auflegt, und im geöffneten Zustand die Tür arretiert, wobei die Kugel (7) sich in
einem Schmiermittelreservoir (8) befindet.
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